
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 20/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 545/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση μετάβασης δημοτικών συμβού-
λων στις πόλεις Λαμία και Λιβαδειά και 
κάλυψης των σχετικών δαπανών. 

 
       Σήμερα 8 Οκτωβρίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 4-10-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση 
του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 

 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 

                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Γ. Κάκαρης Η. Σοφιανίδης 
2. Δ. Δάσκαλος Σ. Παναγιωτίδης  
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Ακριβόπουλος  
4. Γ.  Μιχαηλίδης Γ. Ορφανίδης Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
5. Π. Παυλίδης   Σ. Διαμαντής 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Ι. Καπετανίδης 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Ι. Ταρασίδης 
13. Κ. Συμεωνίδης    
14. Μ. Τρανίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 

αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 549/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 551/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 553/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 

15. Α. Παπαστεργίου 
16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Χ. Γεωργιάδης 
18. Β. Γιαννουλάκης 
19. Ε. Σοφιανίδης 
20. Μ. Σακαλής 
21. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 559/2007 απόφασης 

αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Μηλιόπουλος, Α. Τσιάρας, Α. 
Παπαστεργίου. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 561/2007 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Α. Τσιάρας, Α. Παπαστεργίου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 565/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Μ. Τρανίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 572/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 573/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 573/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 

22. Ε. Γουναράς 
23. Ι. Καλαϊτζίδης 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στο κ. Τηλέμαχο Χατζηαθανασίου, 
η οποία εξέθεσε στο συμβούλιο τα εξής: 

Χ΄Αθανασίου: Για μία ακόμη φορά μου δίνεται η ευκαιρία να εκφράσω την 
ανησυχία μου για το πρόβλημα των εξαρτημένων ατόμων και ότι κάτι πρέπει να γίνει 
γι’ αυτή την κατάσταση. Λόγω της ανησυχίας μας αυτής προσπαθήσαμε κατά τη 
διάρκεια αυτού του διαστήματος να προβούμε σε κάποιες ενέργειες και είναι 
ευχάριστο ότι σ΄ αυτές τις ενέργειες, συντονισμένα, ενεργεί όλη η Τοπική 
Αυτοδιοίκηση, ο Δήμος και η Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση. Μέχρι το μεσημέρι της 
Παρασκευής προσπαθούσαμε να επικοινωνήσουμε με την Περιφέρεια, όπου υπάγεται 
η Λιβαδειά και η Λαμία, και να συνεννοηθούμε πότε θα μας δεχθούν για να 
επισκεφθούμε τα κέντρα που θα σας πω παρακάτω. Την Παρασκευή το μεσημέρι 
έληξε αυτή η ιστορία κι επειδή μέχρι τις 15-16 του μηνός μας όρισαν την ημερομηνία 
κι επειδή δεν είχαμε την ευκαιρία να το φέρουμε στο επόμενο Δ.Σ., το φέρνουμε 
σήμερα έκτακτο. Η Λιβαδειά και η Λαμία μας όρισαν δύο ημερομηνίες για να 
επισκεφθούμε τα κέντρα θεραπείας εξαρτημένων ατόμων όπου λειτουργούν εκεί με 
μεγάλη επιτυχία, και σίγουρα θα σας φέρουμε και τα αποτελέσματα που είχαν κατά 
τη διάρκεια λειτουργίας τους, έτσι ώστε να μπορέσουμε κι εμείς να ξεσηκώσουμε τον 
τρόπο που τα έστησαν και τον τρόπο που τα λειτουργούν.  

Σκουμπόπουλος: Δεν καταλάβαμε ποιο είναι το έκτακτο. Πώς εισάγεται; Η 
μετάβαση στη Λιβαδειά είναι έκτακτο θέμα; 

Χ΄Αθανασίου: Μετάβαση επιτροπής στις 15-16 Οκτωβρίου στη Λαμία και τη 
Λιβαδειά για την επίσκεψη σε κέντρα απεξάρτησης και θεραπείας ατόμων. Είπα, 
έστω και παράτυπα, γιατί θα πάμε, αλλά δεν τ΄ ακούσατε. Θέλετε να μην τ΄ ακούτε 
αλλά είναι δικό σας το πρόβλημα και όχι δικό μου. 

Δήμαρχος: Νομίζω ότι είναι χρήσιμο, για ενημέρωση όλων των συναδέλφων 
και πολιτών να γίνονται και οι εισηγήσεις σ΄ αυτά τα θέματα. 

Χ΄Αθανασίου: Αν δεν θέλετε να συζητηθεί το θέμα, δείχνετε και την 
ευαισθησία του καθένα μας πάνω στο θέμα. Κατά την άποψή μου είναι τόσο 
σημαντικό, που μέχρι τώρα γυρίζουμε την πλάτη μας και αδιαφορούμε για άτομα που 
σέρνονται έξω στους δικούς μας δρόμους και δεν κάνουμε κάτι γι’ αυτά. 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του κ. Χατζηαθανασίου για τη 
συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος; 

Σύμβουλοι: Ναι. 
Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 

παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το 
από 5-10-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου,  που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι ο Δήμος Βέροιας σε συνεργασία με την Ν.Α Ημαθίας  
ενεργούν για την σύσταση και λειτουργία Κέντρου Απεξάρτησης (ιατρείο 
φαρμακευτικής υποκατάστασης και στεγνό πρόγραμμα.) . 

Στο πλαίσιο των ενεργειών αυτών επιβάλλεται και η πραγματοποίηση 
αναγνωριστικών επισκέψεων σε αντίστοιχα κέντρα που λειτουργούν υπό την ευθύνη 
του ΟΚΑΝΑ στους Δήμους Λαμίας και Λειβαδιάς στις  15 και 16 Οκτωβρίου 2007.  
Σκοπός της επίσκεψής είναι η συνάντησή με θεσμικούς παράγοντες και 
επιστημονικούς υπευθύνους και η κατά τόπον επίσκεψη στις εγκαταστάσεις των 
μονάδων ώστε να αποκτηθεί ολοκληρωμένη αντίληψη των προϋποθέσεων αλλά και 
των δυσκολιών υλοποίησης του όλου εγχειρήματος. 

Στο κλιμάκιο τηε επίσκεψης θα συμμετέχουν από πλευράς του Δήμου οι  
Χατζηαθανασίου Τηλέμαχος Δημοτικός Σύμβουλος για θέματα Κοινωνικής 
Πολιτικής και η Μαρασλή Αναστασία Υπ. Τμήματος Κοινωνικής πολιτικής Δ. 
Βέροιας. 



Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 140 του N 3463/2006  προβλέπεται οτι 
΄΄  Οι δήμαρχοι, οι αντιδήμαρχοι, οι πρόεδροι Κοινοτήτων και οι δημοτικοί ή 
κοινοτικοί σύμβουλοι μπορούν να μετακινούνται εκτός της έδρας του Δήμου ή της 
Κοινότητας για εκτέλεση υπηρεσίας, ύστερα από απόφαση του δημοτικού ή κοινοτικού 
συμβουλίου. Σε κατεπείγουσες περιπτώσεις επιτρέπεται να μετακινηθεί εκτός έδρας ο 
δήμαρχος, ο αντιδήμαρχος ή ο πρόεδρος Κοινότητας, χωρίς προηγούμενη απόφαση του 
συμβουλίου. Στις περιπτώσεις αυτές το συμβούλιο αποφασίζει χωρίς καθυστέρηση αν η 
μετακίνηση ήταν επιβεβλημένη ή όχι.΄΄. 

 Ύστερα από τα πιο πάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει 
την μετακίνηση στους Δήμους Λαμίας και Λειβαδιάς, του Χατζηαθανασίου 
Τηλέμαχου Δημοτικού Συμβούλου για θέματα Κοινωνικής Πολιτικής. Και της 
Μαρασλή Αναστασίας Υπ. Τμήματος Κοινωνικής πολιτικής του Δ. Βέροιας στις 
Λειβαδιάς στις  15 και 16 Οκτωβρίου 2007. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Χ΄Αθανασίου: Θα γίνει ένα κλιμάκιο με τη Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση. 

Συμφώνησαν να έρθουν ο αντινομάρχης, κ. Γκιουρτζής, ο κ. Αντωνιάδης από την 
«Πρόσβαση» και επίσης νομαρχιακός σύμβουλος, ο κ. Γκαμπέσης δεν αποφάσισε αν 
θα έρθει ο ίδιος ή αν θα στείλει κάποιον άλλον, έτσι κι αλλιώς όμως θα υπάρξει 
εκπρόσωπος του νοσοκομείου διότι αυτή η μονάδα θα στηθεί δίπλα στο νοσοκομείο 
και θα λειτουργήσει στο πλάϊ του νοσοκομείου. ΄Ετσι λειτουργεί σ΄ όλους τους 
νομούς αλλά για να ξεκινήσουμε χρειάζεται η τεχνογνωσία της Λιβαδειάς και της 
Λαμίας που έχουν εγκαταστήσει αυτές τις μονάδες και λειτουργούν επί σειρά ετών, 
διότι δεν υπάρχουν πολλές τέτοιες μονάδες στην Ελλάδα, μόνο στη Θεσσαλονίκη, 
στη Ρόδο, στη Λιβαδειά και στη Λαμία. Διαλέξαμε πόλεις που να είναι του 
αντίστοιχου μεγέθους έτσι ώστε να υπάρχουν παραπλήσια και συγκρίσιμα 
αποτελέσματα και συμπεράσματα. Επιλέξαμε δύο μονάδες και όχι μία γιατί η μεν 
Λιβαδειά δεν έχει κτιριακές υποδομές αλλά έχει αρκετό προσωπικό, η δε Λαμία έχει 
κτιριακές εγκαταστάσεις αλλά δεν έχει προσωπικό. Θα δούμε πως μπορούν να 
συνδυαστούν τα συμπεράσματα αυτών των δύο πόλεων για εμάς έτσι ώστε να είναι η 
δική μας μονάδα καλύτερη. Από τον Δήμο προτείνω θα πάμε εγώ και η υπάλληλος 
του Δήμου κα Α. Μαρασλή. 

Καλαϊτζίδης: Ο κ. Χ΄Αθανασίου δεν έκανε πρόταση στη μειοψηφία να 
παραστεί ένας δημοτικός σύμβουλος. Στη δική μας παράταξη υπάρχουν και γιατροί 
που δίνουν τη ζωή τους γι’ αυτά τα θέματα. Συνεπώς δεν στέκει ο οξύθυμος τρόπος 
του κ. Χ΄Αθανασίου ο οποίος λέει πως «αν δεν θέλετε αποσύρουμε το θέμα». 

Δήμαρχος: Αν θέλει κε Πρόεδρε κάποιος από τους συναδέλφους να μετέχει, 
προφανώς δεν υπάρχει αντίρρηση. 

Πρόεδρος: Υπάρχει πρόταση από πλευράς της μειοψηφίας;  
Καλαϊτζίδης: Προτείνω τον κ. Ε. Γουναρά. 
Χ΄Αθανασίου: Εγώ αποδέχομαι τη συμμετοχή του κ. Γουναρά και δεν 

διστάζω να πω ότι ήταν παράλειψη που δεν προτείναμε να είναι και ο κ. Γουναράς. 
Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 5-10-2007 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την αναγκαιότητα μετάβασης των παραπάνω δημ. συμβούλων και υπαλλήλου του 
Δήμου στις πόλεις Λαμία και Λιβαδειά προκειμένου να επισκεφθούν τα κέντρα 
απεξάρτησης που λειτουργούν σε αυτές, με σκοπό την απόκτηση ολοκληρωμένης 
αντίληψης των προϋποθέσεων αλλά και των τυχόν προβλημάτων υλοποίησης 
σχετικού προγράμματος απεξάρτησης στη Βέροια. 
3.- Τις προτάσεις των δημ. συμβούλων Τ. Χατζηαθανασίου και Ι. Καλαϊτζίδη. 
4.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2007 και στους Κ.Α. 00/6421 
«Οδοιπορικά έξοδα και αποζημίωση μετακινουμένων αιρετών» και 20/6422 
«Αποζημίωση για έξοδα κίνησης μετακινούμενων υπαλλήλων» υπάρχουν γραμμένες 
σχετικές πιστώσεις. 



5.- Τις διατάξεις των άρθρων 93, 95  & 140 παρ. 1 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) καθώς 
και του αρ. 3 του Ν. 2685/99 (Φ.Ε.Κ. 35Α΄/18-2-99) καθώς και αυτές της παρ. 5 του 
άρθρου 106 του Ν. 1188/81 όπως αντικαταστάθηκαν απ΄ αυτές της παρ. 8 του άρθρου 
18 του Ν. 2307/95. 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

 Α) Εγκρίνει τη μετάβαση των δημοτικών συμβούλων Τηλέμαχου 
Χατζηαθανασίου και Εμμανουήλ Γουναρά και της δημοτικής υπαλλήλου Αναστασίας 
Μαρασλή στις πόλεις Λαμία και Λιβαδειά στις 15 & 16 Οκτωβρίου 2007. 
 Β) Εγκρίνει την κάλυψη των δαπανών που θ’ απαιτηθούν για τον παραπάνω 
σκοπό. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  545 / 2007 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Η. Σοφιανίδης   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  10-10-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 


